

Alaska HRTS Protocol – Vancouver Homeport

(Updated on July 15th)

Entry into Canada: (Please refer the government's requirements for inbound tourists) (COVID-19: [Travel, testing and borders - Travel.gc.ca](#))

Travel Documentation Checklist:

1. **Health Questionnaire** to be completed on our Royal Caribbean App the day before you board.
2. **Passport Book** or Passport Card (U.S. guests) valid for at least six months after your cruise, is recommended.
3. **Proof of Vaccine** is required for all guests 12 years and older. Acceptable proof of vaccination must be in the form of the original vaccination record document issued by your country's health authority or healthcare provider that administered the vaccination, with the full cycle of doses being completed no less than 14 days prior to sailing.
4. **A negative test result for COVID-19** must be presented by all guests upon arrival at the port. Results may be either printed or shown on your phone (not a doctor's note).
5. **ArriveCAN Travel Declaration Form** All guests – including Canadians – will need to complete the [ArriveCAN travel declaration](#) form prior to heading to the cruise terminal and show the QR code they receive during check-in. WiFi in the terminal is not consistent, so we highly recommend completing the form prior to leaving home. We highly recommend downloading the ArriveCAN app via the AppStore or Google Play so the form can be completed on the go, and you can show your QR code straight from your app

COVID-19 Vaccination Validation:

1. All guests 12 and older must be fully vaccinated. Children aged 5 to 11 are **not required** to be vaccinated. However, kids who have been vaccinated may present proof and follow the fully vaccinated protocols
2. All guests 12 and older are required to present proof of vaccination, such as the U.S. Centers for Disease Control and Prevention's (CDC) COVID-19 vaccination record card, with the final dose of the vaccine administered at least 14 days before sailing.

3. Each guest's regimen must include at least two doses of vaccine unless the guest received the single dose Johnson & Johnson vaccine. This is per U.S. CDC guidance, and no exceptions will be made, even if the guest's resident country has authorized a single-shot regimen for a two-dose vaccine.
4. Mixed Doses: We accept a mixed vaccination series consisting of doses from different manufacturers, as long as your vaccine series meets the following requirements:
 - Must consist of at least two doses of vaccines that are fully approved or authorized for emergency use by the U.S. FDA or the World Health Organization.
 - The 2 doses must be administered at least 28 days apart.
 - The final dose must be completed at least 14 days before sailing.
 - Mixed vaccines may not be accepted at all ports of call. Guests who are vaccinated with a mixed series may not be allowed to go ashore at these ports, or may need to undergo additional testing if they wish to go ashore.
5. Royal Caribbean will not accept a Certificate of Recovery in lieu of a vaccination record card for guests of vaccine eligible age
6. CanSino Vaccine Update:

The CanSino vaccine has recently been approved by the World Health Organization (WHO). However, some of the destinations we visit do not recognize CanSino as an approved form of vaccination just yet. In the meantime, we continue to accept WHO-approved vaccines except for CanSino.

Pre-Arrival Covid Test Validation

1. Pre-Cruise:

- All guests 2 years and older must present a negative COVID-19 test result to board the ship.
 - Vaccinated guests: PCR or antigen test must be taken no more than 2 days prior to sailing.
 - Unvaccinated children ages 2 to 11: PCR test must be taken no more than 3 days prior to sailing — but not on boarding day. Antigen tests are not accepted for unvaccinated guests.
- No testing required for guests under age 2.
- Pre-cruise testing costs and scheduling are the guest's responsibility.

2. Certificate of Recovery:

Instead of a negative pre-cruise test, a Certificate of Recovery and a positive PCR test taken between 11-90 days prior to our sail date can be provided to sail with us.

3. Embarkation Day: Unvaccinated guests ages 2 to 11 will take a complimentary antigen test for COVID-19 during check-in. No preregistration is required. Unvaccinated guest aged 2 to 11, must complete their boarding day testing at the Fairmont Waterfront Hotel before checking in at the pier.

Testing Location Information

Empower Clinics: Fairmont Waterfront Hotel
900 Canada Pl, Vancouver, BC V6C 3L5, Canada

<https://www.empowerclinics.com/covid-19-testing/>

Open Daily 8:00am – 4:00pm

Unvaccinated guests age 2-11 do not require an appointment and do not have to register. Empower receives the manifest the day prior to sailing.

For other guests, walk-in service is available, but may be limited or may not be available during peak hours. Appointments can be booked on the Empower website.

Results within 1 hour.

Cost:

Boarding Day Testing: Complimentary for unvaccinated guests ages 2 – 11

Pre-cruise Testing: Guests may also take advantage of this testing location to meet their pre-cruise test requirement. Costs for these tests are as follows –

Rapid antigen test \$120 CDN | Virtual test – rapid antigen test kit \$100 CDN

3. Prior to Disembarking

- Sailings ending in Canada: Unvaccinated guests 5 to 11 years old will take a complimentary antigen test prior to debarking in Canada at the end of the sailing.
- Sailings ending in the U.S.: Unvaccinated guests age 2 and older will take a complimentary antigen test 24 hours prior to arriving in the U.S. Registration details for this test will be provided onboard.

4. Back-to-Back & Consecutive Cruises Testing Requirements:

- Guests who are fully vaccinated, up-to-date with their vaccines, or have provided a Certificate of Recovery will no longer need to test between sailings.
- Guests who are unvaccinated will need to test between their sailings.

Notice for Shore Excursions

Alaska Cruisetour Guests: Required Pre-Tour Testing.

Royal Caribbean guests participating in a Southbound Cruisetour from Seward, Alaska will need to take a COVID-19 test on your own, at your own expense, before the land-tour portion of your Cruisetour.

- Vaccinated guests must show a negative result for a PCR or antigen test taken no more than 2 days before the day the land tour starts. Kids 11 and younger who have been vaccinated may present proof of full vaccination and follow the testing protocols for vaccinated guests.
- Unvaccinated kids age 2 to 11 must show a negative test result for a PCR test (not antigen) taken no more than 3 days before the day the land tour starts. Guests under 2 years of age do not need to complete a pre-Cruisetour test.

Southbound Cruisetour guests will also need to complete the pre-cruise testing to board the ship in addition to the pre-tour testing. Vaccinated guests are advised to bring an eMed test kit with them on their Cruisetour to meet the pre-cruise testing requirement. For vaccinated guests without a test kit or unvaccinated kids age 2-11 in need of a PCR test, a testing provider in Anchorage will be available to test guests at their own expense. Details on how to register for testing in Anchorage will be provided by your Cruisetour guide.

皇家加勒比海外航次复航参考政策-温哥华母港

(更新与 7 月 15 日)

入境加拿大：请参考加拿大政府对入境游客的最新要求([COVID-19: Travel, testing and borders - Travel.gc.ca](https://travel.gc.ca/testing-and-borders))

所需材料

1. 登船前一天通过 Royal Caribbean App 完成问卷调查
2. 护照或美国护照卡，有效期需要在航次结束后仍需多于 6 个月。
3. 12 岁及以上乘客需要完成疫苗接种，最后一针疫苗的接种日期需要早于开航前 14 天。疫苗接种证明需要是由政府卫生部门出具的原始疫苗记录接种文件。
4. 所有乘客抵达码头是需提供新冠检测阴性报告，打印版或手机中的电子版均可。
5. 入境加拿大旅行申报单。所有乘客（包括加拿大乘客）需要在抵达码头前填写 [ArriveCAN travel declaration](#)，并在 check-in 是出示相应二维码。由于码头 WIFI 不稳定，我们强烈建议客人在抵达码头前完成表格。您可以下载 ArriveCAN app 进行表格填写并获得二维码。

新冠疫苗接种要求

1. 所有 12 岁及以上乘客必须完成疫苗接种，最后一针接种不晚于开航前 14 天。12 岁以下儿童如完成了疫苗接种，后续要求同完成疫苗接种的乘客。
2. 所有 12 岁及以上的乘客需要提供疫苗接种证明，例如疫苗接种卡，需要显示最后一针接种日期不晚于开航前 14 天。
3. 每位乘客的疫苗接种证明需要显示最少两针的接种记录，除非乘客接种的是一针强生疫苗。此规定依据美国疾控中心要求，所有乘客必须遵守，如乘客接种了两针疫苗，但证明上仅体现一针接种记录，将不被认可。
4. 疫苗混打：皇家加勒比接受符合以下要求的疫苗混打
 - 至少接种两针，两针均为美国食品药品监督管理局及世界卫生组织认可的疫苗品牌

- 两针接种的间隔时间大于 28 天
 - 最后一针接种时间需要在开航前 14 天前
 - 部分目的地港不接受疫苗混打，混打疫苗的乘客可能无法在目的地港下船，有可能需要接受额外检测
5. 符合疫苗接种年龄的乘客，不得以新冠康复证明替代疫苗接种证明
 6. 康希诺疫苗：

康希诺疫苗已于最近通过世界卫生组织认可，但部分目的地还不认可该疫苗。所以目前皇家暂时不接受康希诺疫苗。

行前核酸检测要求

1. 行前

-所有 2 岁及以上乘客需要提供新冠检测阴性报告

完成疫苗接种的乘客可以凭借登船前 2 天内的核酸检测或抗原检测阴性报告登船。

2-11 岁未完成疫苗接种的乘客：可以凭借登船前 3 天内核酸检测阴性报告（不接受抗原检测）登船（不得在登船当日进行检测）。

-2 岁以下儿童不需要完成行前检测。

-行前检测需要由乘客自行安排并支付费用。

2. 康复证明：

客人可以提供康复证明加上开航前 11-90 天内的阳性核酸检测结果可以替代行前检测。

3. **登船：**2-11 岁未完成疫苗接种的乘客需要在登船日完成免费的核酸检测。指定检测点为 Fairmont Waterfront Hotel。

检测点详情

Empower Clinics: Fairmont Waterfront Hotel

900 Canada Pl, Vancouver, BC V6C 3L5, Canada

网址：<https://www.empowerclinics.com/covid-19-testing/>

每日开放时间：上午 8: 00-下午 4: 00

2-11 岁乘客不需要预约，检测点会提前收到每个航次的需检测乘客信息。

1 小时内提供检测结果

该检测点也可提供行前检测，乘客提前上网预约以免高峰排队，收费标准为：Rapid antigen test 120 加币/ Virtual test – rapid antigen test kit 100 加币

4. 离船前

-加拿大结束的航次：5-11 岁未完成疫苗接种的乘客需要在航程中完成一次免费抗原检测

-美国结束的航次：2 岁及以上乘客需要在进入美国前 24 小时完成一次免费抗原检测。具体请参考船方安排。

5. 背靠背航线与连续航线检测要求

- 客人完成完整疫苗接种，还未接受加强针的或已提供康复证明的旅客将不再需要在两次航行之间进行测试。

- 未完成疫苗接种的乘客，需要在两个航程之间完成相应检测。

目的地港要求

参加西沃德出发的南向阿拉斯加航线的乘客，需要在参加岸上观光前，自费完成新冠检测。

-完成疫苗接种的乘客需要在岸上行程开始前 2 天内完成新冠核酸或抗原检测。11 岁及以下乘客如完成了疫苗接种，要求同完成疫苗接种的乘客。

-2-11 岁未完成疫苗接种的乘客需要在岸上行程开始前 3 天内完成新冠核酸检测（不接受抗原检测）。2 岁以下乘客无需检测。

我们建议完成疫苗接种的乘客携带好 eMed 新冠自测盒，2-11 岁未完成疫苗接种的乘客需要提前进行核酸检测。未携带自测盒的乘客，以及 2-11 岁需要核酸检测的乘客，可以在安克雷奇自费进行检测。具体请参考船方安排。